
 

 

Referat bestyrelsesmøde d. 8. april 2024 kl. 19-21 
Til stede: Kim, Jacob K, Ane, Kasper, Mogens, Palle, Carsten 

Afbud: Keld, Jakob S 

 

1. Velkommen og godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen godkendt 

 

2. Frivillighed - opfølgning på workshop. Status på aftalte initiativer: 

Vi gjorde status på nedenstående initiativer: 

• Medlemsundersøgelse: JK, Palle og Mogens orienterede om, at den er på vej  

• CC Sportsdag: 20. april kl 9-11. Kasper Hoff + JK deltager også. Kunne være fedt, hvis vi 

havde slideshow klar 

• Trænermøder, herunder forældremøder i august: Kim har inviteret. Se ellers nedenfor 

under pkt. 6 

• Sommerfest mm.: Carsten har fulgt op, men har ikke fået svar fra gruppen. Han prøver nu 

ny indgang  

• Omformulering af stillingsbeskrivelser: Der behov for en runde mere. Kortere og mere 

simple. Og med QR-kode. Gerne sæsonafhængigt, når vi kommer i drift.  

• FCN: JK og Jim har møde med to vedr. FCN-samarbejde onsdag d. 10. april 

• Øvrige: Der sættes ikke gang i yderligere fra bruttolisten pt. 

 

3. Sportslig struktur – status 

a. Generelt: Kim nævnte diverse navne, der er i spil til de forskellige funktioner. Kim følger op 

b. Oplæg til tiltag: 

• Hoff præsenterede oplæg på mødet med sine tanker - bl.a med at etablere 

”dobbeltårgange” for alle 11-mands hold 

• Hoffs mapping af træneruddannelse viser, at det er relevant at sætte i gang 

• Hoff sætter møde op med kandidat til FCN-koordinering (sportsligt). JK og evt. Jim 

deltager 

c. Status på rekruttering af børneudviklingstræner: JK og Kim er i proces med en interessant 

kandidat 

 

4. Drøftelse af udkast til ”forretningsorden” for bestyrelsesarbejde (JK/Kim) 

Alle læser den til næste gang og kommentarer senest d. 17. april med henblik på endelig vedtagelse 

på næste BM 

 

5. Status på spydspidsforening (JK) 

JK orienterede om status. Bestyrelsen udtrykte opbakning. JK og Kim følger op som aftalt. 

 

6. Inputs til og fremrykning trænermøder forår 2024 (Kim) 

a. Rekruttering af deltagere: Kim tager action. JK har tilbudt at ringe rundt 

b. Inputs til indhold: JK, Palle og Kim tager affære (aftalt til 22. april) 

c. Konkret planlægning: Aftales d. 22. april 

 

7. Drøftelse af udkast til Børnepolitik (JK) 

Alle læser den til næste gang og kommentarer senest d. 17. april med henblik på endelig vedtagelse 

på næste BM 

 



 

 

8. Økonomi, herunder medlemstal efter marts-kontingentopkrævning (Ane) 

Ane orienterede om status. 

 

9. Planlægning og delegering Skt. Hans 

Kim indkalder til særskilt møde om Skt. Hans. Der skal dog findes en anden tovholder. 

 

10. Diverse 

• Kunsten (lys og træer): Lys fungerer. JK følger op på træet 

• Hareskov Fitness, herunder HAS: JK orienterede om status, herunder nyt udstyr 

• IT-projekter: 

o Mogens er Holdsport-ansvarlig + hjemmesiden 

o Mogens arbejder på at hjemmesiden 

o Nye postadresser på vej. Mogens  

o Fremover bruger vi Google Drive 

• FIR-generalforsamling 21. marts. JK orienterede  

• Get Movin: Kim arbejder på sagen. Det er vanskeligt at finde en tovholder, men vi prøver. JK 

orienterer DBU S 

• Fodboldskole: Kim orienterede. Det kører planmæssigt. Pt. ca. 230-240 tilmeldte 

• Halbruger-møde: 

o Nyt gulv på vej 

o Forældre skal rydde op i cafeteriaet 

 

11. Næste møde 

• Ny dato: Kim sender ny dato ud (det er blevet mandag d. 6. maj) 

• Inputs til dagsorden: 

o Drøftelse og overblik over 2024-2025 indsatser  

Referent: Jacob Krarup 

Bilag 

1. Opsamling på frivilligheds-workshop (pkt. 2) 

2. Udkast til forretningsorden (pkt. 4) 

3. Udkast til børnepolitik (pkt. 7) 


